

卡特彼勒共享 服务中心



为了能够最佳化利用业务实践与系统平台及最大化利用区域的有效性,卡特彼勒在中国建立了共享服务中心(即卡特彼勒(中国)投资有限公司天津分公司)。

卡特彼勒共享服务中心

地 址: 天津市东丽区空港物流加工区中心大道
55号皇冠国际广场3号楼科技大厦6层

邮 编: 300308

电 话: (86-22) 5816 7488

CATERPILLAR[®]
卡特彼勒

卡特彼勒共享服务中心于2006年9月11日取得营业执照，2010年前在天津开发区运营，随后办公室搬迁到天津自由贸易区（保税区），办公室面积4,200m²，员工总数185人，为卡特彼勒各地的工厂及办事处提供各种支持服务，包括北京、天津、青岛、上海、无锡、苏州、南通、吴江、徐州和山东等。提供的服务包括财务、人力资源、人事数据管理、经销商的订单管理、信息技术服务支持和全球供应网络支持。



Caterpillar Shared Services Center



Created to leverage the benefits of the best-in-class business practices and maximize regional effectiveness, Caterpillar established the Caterpillar Shared Services Center in China (also called Caterpillar (China) Investment Co., Ltd. Tianjin Branch).

Caterpillar Shared Services Center

Address: 6/F, Building 3, Crown International Plaza, No. 55,
Zhongxin Dadao, Tianjin Airport Industrial Park, Tianjin
Zip Code: 300308
Tel: (86-22) 5816 7488

CATERPILLAR[®]
卡特彼勒

Caterpillar Shared Services Center received its business license in 2006. Prior to 2010, it was operated in Tianjin Economic and Technological Development Area at which time the office moved to Tianjin Free Trade Zone. With an office area of 4,200 m², the facility has 185 employees, providing support services to various Caterpillar facilities located in Beijing, Tianjin, Qingdao, Shanghai, Wuxi, Suzhou, Nantong, Wujiang, Xuzhou and Shandong. Services include accounting, HR, personnel data management, dealer orders management, information technology and global supply network.

